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Commissie 3 

Notulen                                                                              Zitting van 06 december 2022 

 

 

Samenstelling 
Aanwezig: 
de heer Kurt Persegael; mevrouw Astrid Wittebolle; de heer Hannes Anaf; de heer Jan Van Otten; de 
heer Eric Vos; de heer Peter Roes; de heer Ludwig Nietvelt; de heer Bart Voordeckers; de heer Wout 
Schafraet; de heer Jeff Dierckx; de heer Achraf El Yakhloufi; de heer Kevin Janssen; de heer Koen De 
Busser; de heer Jan van Steenbergen; Mevrouw Lise Luyts, commissiesecretaris. 
 
Zijn eveneens aanwezig: 
de heer Reccino Van Lommel 
 
 

06 december 2022 19:30 - De voorzitter opent de zitting 
 

 
 

1. Goedkeuring verslag vorige vergadering 

 

Notulen 

 
Het verslag van vorige vergadering goedgekeurd. 
 

 
 

2. Inname van standpunten over de dagorde van de algemene vergadering van vzw JeP op 14 

december 2022 - Goedkeuring 

Toelichting 

De gemeenteraad gaat over tot inname van standpunten over de dagorde van de algemene vergadering van vzw 

Jeugdprogrammatie (JeP).  De gemeenteraad keurt de begroting 2023 van extern verzelfstandigd agentschap vzw 

JeP goed. De gemeenteraad gaat akkoord met de statutenwijziging van vzw JeP. 

 

Notulen 

Aan de hand van de ppt geeft Dieter Pelckmans, na inleiding van Jan Van Otten, toelichting bij dit punt. 
 
Peter Roes vraagt naar de subsidie rond lokalen en verenigingen. Er komt elk jaar een subsidie bij, waardoor hij 
graag een overzicht krijgt van de uitgaven. 
Jan Van Otten geeft mee dit aan het verslag toe te voegen. 
Jan Van Otten voegt toe dat voor de raad van bestuur van JeP een nieuwe bestuurder wordt aangeduid voor de 

T.I.M. fractie. 

Jan Van Steenbergen vraagt vanwaar de inkomsten voor vzw JeP komen. 

Dieter Pelckmans geeft mee dat de inkomsten voornamelijk van grote evenementen komen, zoals de nacht van de 

jeugdbeweging, Binkiesfestival, … voor kleinere activiteiten vb. de donderdagavond werking, wordt er geen bijdrage 

gevraagd en zijn er dus ook geen inkomsten. Indien er een uitstap gemaakt wordt, wordt hier wel een kleine bijdrage 

voor gevraagd. Ook bij Turnhout speelt en Wollebos worden inkomsten gegenereerd. 

Uit het publiek wordt gevraagd of er bij het huren van een lokaal de subsidies worden doorgerekend. 

Dieter Pelckmans antwoordt dat JeP vzw de onkosten van de nutsvoorzieningen voor het buurthuis Den Brand. Dit 

bedrag wordt niet verrekend aan de huurders. Naar de toekomst toe moeten we bekijken dat JeP vzw de kosten op 

zich blijft nemen of dat het niet logischer is dat dit door Facility Management opgenomen wordt.  
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3. Vernieuwing convenant tussen stad Turnhout en Jeugdhuis Wollewei vzw 

Toelichting 

De gemeenteraad hecht goedkeuring aan het vernieuwde convenant met Jeugdhuis Wollewei vzw en machtigt de 

voorzitter van de gemeenteraad en de algemeen directeur om dit namens stad Turnhout te ondertekenen. 

 

Notulen 

Aan de hand van de ppt geven Dieter Pelckmans, Sander Bridts en Yannick Vanhoof, na inleiding van Jan Van 
Otten, toelichting bij dit punt. 
 
Bart Voordeckers geeft aan blij te zijn met het voorleggen van de wijzigingen, zodat de vraag die hij in het verleden 

gesteld heeft, rond de problematiek van de financiering van de coördinator, werd opgenomen. Hij geeft ook zijn 

bekommernissen om de structuur die ze nu willen aangaan. Hij vraagt of dit bij deze convenant sneller kunnen 

opvolgen. Hij vraagt het gemeentebestuur om dit mee in de gaten te houden, zodat men niet meer in dezelfde 

situatie komen als het voorbije jaar. 

Dieter Pelckmans geeft aan dat er in de convenant is opgenomen om een korte opvolging te kunnen doen, zodat de 

situatie van het afgelopen jaar vermeden kan worden. 

Jan Van Otten voegt toe dat dit een verantwoordelijkheid is van vzw JeP om dit in de gaten te houden. Vzw JeP zal 

zich voornamelijk toespitsen op het financiële, omdat het belangrijk is dat het inhoudelijke vanuit de jeugd zelf blijft 

komen. Uit de audit zijn er veel adviezen gekomen waar vzw JeP zo veel mogelijk van gaat opnemen. Vzw JeP gaat 

niet alles kunnen vermijden, maar door de audit gaan we voornamelijk het financiële situatie, zoals het voorbije jaar, 

kunnen vermijden. 

Eric Vos vraagt of in de convenant is opgenomen dat een coördinator als een fulltime equivalent van 100% is 

opgenomen. Daarnaast geeft hij mee dat de verantwoordelijkheid nog steeds ligt bij het gemeentebestuur, gezien 

het gemeentebestuur de ervaring aan de jeugd kan doorgeven. De structuur leunt hier ook bij aan dus hier moeten 

we goed voor nakijken. Hij vraagt specifiek naar bepaalde zaken die tijdens de toelichting niet vernoemd zijn 

geweest, zoals bijvoorbeeld wijzigingen in openingsuren. 

Jan Van Otten antwoordt dat bij deze toelichting enkel de wijzigingen in de convenant aan bod zijn gekomen. De 

afspraken rond openingsuren zijn dus ongewijzigd. 

Dieter Pelckmans vult aan dat er in de convenant is opgenomen dat er een voltijdse coördinator aanwezig moet zijn. 

 

 
 

4. Inname standpunten over de dagorde van de Algemene Vergadering van de EVA-vzw Kinderopvang 

Turnhout op 13 december 2022 

 

Toelichting 

De gemeenteraad wordt gevraagd standpunt in te nemen over de dagorde van de algemene vergadering van de 

EVA-vzw Kinderopvang Turnhout. De agenda en aanpassing budget 2022 en budget 2023 worden toegelicht aan de 

commissie. 

 

Notulen 

Aan de hand van de ppt geeft Anke Hendrickx toelichting bij dit punt. 
 

 
 

5. Stavaza Aa-vallei 

 

Notulen 

Dit punt stond oorspronkelijk niet geagendeerd. De commissievoorzitter laat toe om het punt alsnog toe te lichten. 
Aan de hand van de ppt geeft Leo Van Broeck toelichting bij dit punt. 
 

Wout Schafraet vraagt naar het terrein van de Melkhoek. Dit zou regenwaterneutraal gemaakt worden, maar dit is nu 

al een te nat terrein. Er wordt gevraagd of er zo’n grote oplage op zo’n terrein gebouwd kan worden. 

Leo Van Broeck antwoordt dat ze de oriëntatie van de woningen zo willen plaatsen dat ze het regenwater leiden naar 

de wadi aan de Ring. In Nederland zijn in het verleden vele verkavelingen in de polders op deze manier gebouwd en 

de woningen zijn dezer dagen nog in orde. De huizen zijn daar ook gebouwd op palen van 1m, boven de fundering. 

Deze techniek zal hier ook worden toegepast. 

Jeff Dierckx vindt de toelichting echt een meerwaarde en dankt hiervoor. Hij vraagt of de gronden van Joosen-

Luyckx mee opgenomen is in de toekomstvisie. 

Leo Van Broeck geeft aan dat deze mee opgenomen is in de oefening. 

Ludwig Nietvelt vraagt of dit ook geldt voor het voetbalplein van de Jantjes dat momenteel eigendom is van Joosen-

Luyckx. Er is altijd gezegd dat wanneer de voetbalvelden van Joosen-Luyckx zijn, deze niet zullen weggaan. 
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Astrid Wittebolle antwoordt dat er een oefening gemaakt is en dat het voetbalterrein ermee is in opgenomen, maar 

dat hier nog geen RUP van bestaat. Het is dus mogelijk dat de terreinen niet zullen opgenomen worden in dit plan, 

maar er werd enkel nog maar een oefening gemaakt. Naar de toekomst toe zal dit allemaal verder afgesproken 

worden. 

Ludwig Nietvelt geeft zijn bekommernis mee voor de buis onder de ring aan de Melkhoek. Wanneer het regent, is er 

aan de andere kant van de ring al 1 waterplas.  

Leo Van Broeck antwoordt dat die geologische studie nog niet gebeurd is en dat dit nog bekeken moet worden. Er 

zal dan waarschijnlijk gewerkt moeten worden met een Zinkput. Er werd nu eerst een studie uitgevoerd. 

Jan Van Steenbergen vraagt naar het appartement dat op de Schoor komt en spreekt over een hoogbouw en waar 

de huizen dan komen. Hij uit zijn bekommernis omtrent de inkijk in de tuinen op de Oude Dijk. 

Leo Van Broeck antwoordt dat een hoogbouw vanaf 10 bouwlagen bekeken wordt, dus het voorziene appartement 

wordt niet als hoogbouw beschouwd. Gezien hoeveelheid voorziene personen die gehuisvest worden in dit project, 

kan er niet enkel gewerkt worden met huizen, maar dient er ook een appartementsblok te komen. Enkel door een 

appartementsblok met 5 bouwlagen te plaatsen, kan er voldoende groen voorzien worden. Omtrent de bekommernis 

rond de inkijk in de tuinen: dit zal niet weggenomen kunnen worden. Een gemiddelde straat in Turnhout is 10 meter 

breed, dit zorgt ervoor dat je automatisch bij buren in de tuin kunt binnenkijken wanneer je op een verdieping staat. 

Van het misverstand “geen inkijk hebben” moet in Vlaanderen afgestapt worden, want je hebt automatisch inkijk in je 

woning/tuin. Daarnaast zorgt de beplanting in de Schoor en de afstand tussen de tuinen en het appartementsblok 

ervoor dat de personen in de tuinen niet helemaal zichtbaar zullen zijn. 

Peter Roes uit mee zijn bezorgdheid voor een hoogbouw, omdat Schorvoort geen hoogbouw gewoon is. Hij vraagt 

zich af welke inpakt dit heeft op de omgeving. 

Leo Van Broeck antwoordt dat er momenteel nog appartementsblokken staan in Schorvoort met 1 bouwlaag minder. 

Die ene bouwlaag meer zal niet zoveel inpakt hebben, waardoor bezorgdheid niet nodig is. 

Eric Vos geeft zijn bekommernissen omtrent de duur van het traject en stelt voor om dit in stappen te bekijken, zodat  

hier gemakkelijk naar de volgende stap geschakeld kan worden. Hij vraagt naar de betrokkenheid van White Star in 

dit verhaal. 

Leo Van Broeck geeft mee dat White Star, de familie Verstraelen, en Orion meegenomen zijn in de besprekingen. 

Wanneer zij beslissen om niet mee te doen, zal hier ook rekening mee gehouden worden. Nu is de eerste fase 

beginnen aan de Oude Dijk. Orion heeft nog een aantal projecten in de pijplijn zitten. Wanneer de units aan de Oude 

Dijk verkocht zijn, wordt bijna het bedrag van de grondwaarde bereikt van de gronden die verplaatst moeten worden, 

7 000 000 euro, en zit men bijna aan de investeringsvraag van Orion om hun verdere projecten uit te werken.  

Uit het publiek geeft aan dat de bewoners van Schorvoort redelijk positief zijn, voorzichtig positief. Het werk moet nu 

pas beginnen. Ze vinden het belangrijk dat er een projectleider wordt aangesteld die ook in verbinding staat met de 

burgers. Het is belangrijk om alles stap per stap te bekijken en te zien hoe projecten worden aangepakt. Vb.: school 

die op de huidige terreinen van White Star gaat komen, is belangrijk om dit verder te bekijken. Want het zou een 

goede zaak zijn voor de school om te kunnen verhuizen naar deze terreinen. 

Leo Van Broeck antwoordt dat de inrichtende macht van de school toestemming geeft aan het dagelijks bestuur van 

de school om in te springen in een workshop om dat te gaan onderzoeken. 

Uit het publiek wordt er een bekommernis geuit om dit project niet zo aan te pakken zoal het project “autobanden 

Sooi”, want hier hadden ook heel wat woningen gebouwd kunnen worden. 

Kurt Persegael geeft aan dat dit klopt, maar dat het project “Autobanden Sooi “ooit al besproken is geweest op de 

commissie en het onderwerp afgerond moet worden, gezien we al veel tijd aan deze toelichting hebben gewijd.  

Uit het publiek wordt aangegeven dit enkel als voorbeeld te willen aanbrengen en herhaalt dit meermaals. 

Kurt Persegael herhaalt dat dit onderwerp nu wordt afgesloten en er verder gegaan wordt naar de volgende 

toelichting. 

Vanuit de oppositie geeft men aan dat dit heel abrupt is gestopt en hadden hier graag verder op in gegaan. 

 

Enkele toelichtingen later gaat Jan Van Steenbergen verder over dit onderwerp 

Jan Van Steenbergen vraagt om te noteren dat hier een punt van orde wordt gesteld. Hij geeft aan gesproken te 

hebben met zijn fractievoorzitter en wijst erop dat dit in gaat tegen het huishoudelijk reglement. Hij voegt toe dat zijn 

fractie de indruk heeft dat de commissievoorzitter vaker onderwerpen abrupt afrond binnen commissie 3.  

Kurt Persegael geeft mee dat het zijn verantwoordelijkheid is om de vergadering in goede banen te leiden en de tijd 

in de gaten te houden. Wanneer vragen herhaaldelijk zijn gesteld en hier meermaals een duidelijk antwoord op is 

gegeven, hij genoodzaakt is om dit punt af te ronden. 

Vanuit de oppositie en het publiek wordt aangehaald dat de vraag nog niet gesteld geweest is en dat er toch een 

discussie gevoerd mag worden. Dit is namelijk de enigste plaats waar een burger die discussie kan voeren. 

Jan Van Steenbergen geeft aan dit verder op te nemen met de gemeenteraadvoorzitter. 

 

Reccino Van Lommel vervoegt na ongeveer 15 minuten de zitting. 

 

Dit onderwerp werd terug opgehaald na een volgende toelichting. 
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Reccino Van Lommel haalt het huishoudelijk reglement aan en geeft dit aan de voorzitter. Hij vraagt aan de 

commissievoorzitter welk artikel aangeeft dat een commissievoorzitter het woord van iemand mag ontnemen.  

Kurt Persegael geeft mee het huishoudelijk reglement te zullen nalezen en hem later het specifieke artikelnummer 

wil doorgeven. 

Reccino Van Lommel geeft aan het gevoel te hebben dat de commissievoorzitter zijn neutraliteit verloren heeft en 

regelmatig iemand van de oppositie niet laat uitspreken of niet aan het woord laat. De commissies dienen om als 

raadslid vragen te kunnen stellen en kosten de belastingbetaler geld. De Vlaams Belang-fractie zal daarom een 

onderhoud vragen bij de burgemeester en de gemeenteraadsvoorzitter om de werkwijze die nu wordt toegepast te 

bespreken. 

Hannes Anaf vraagt het woord om te zeggen hoe de situatie tot de discussie gelopen is. Hij geeft mee dat het niet 

makkelijk is om als commissievoorzitter te beslissen wanneer een discussie afgesloten mag worden of niet. Hij geeft 

aan dat Vlaams Belang hun ongenoegen mag uiten en dit mag besproken worden met burgemeester en 

gemeenteraadsvoorzitter, maar dat het niet nodig is om dit een 3de keer op tafel te leggen en er tijd in te steken. 

Wout Schafraet voegt toe dat er een vraag van een burger werd afgebroken en dat hij het erg vindt dat dit gebeurt. 

Hij geeft aan dat het niet nodig is om hier nu verder op uit te wijden en dat dit gewoon besproken moet worden met 

de gemeenteraadvoorzitter en burgemeester. 

Eric Vos geeft mee dat er ongenoegen is geuit en dat dit later zeker opgenomen moet worden. 

 

 
 

6. Toelichting resultaten gebruikersonderzoek bibliotheek Turnhout 

 

Toelichting 

In het voorjaar werd er een grootschalig bibliotheek gebruikersonderzoek gevoerd in Vlaanderen. Ook de Turnhoutse 

bibliotheek nam daar aan deel. De resultaten zijn dit najaar bekend gemaakt. 

 

Notulen 

Aan de hand van de ppt geven Kim Heylen en Nico Verhoeven, na inleiding van Jan Van Otten, toelichting bij dit 

punt. 

 

Bart Voordeckers vraagt of de nieuwe infrastructuur ook invloed heeft en of er ook vergelijkingspunten zijn met de 

vorige locatie. Daarnaast wil hij ook weten of de bibliotheek een zicht heeft op de “toevallige passanten” en wat de 

reden is waarom ze niet binnenspringen, bijvoorbeeld op zondag passeren hier veel mensen met de rommelmarkt, 

maar is de bib niet open.  

Nico Verhoeven antwoordt dat de infrastructuur zeker te maken heeft met de positieve resultaten, maar dat niet 

alleen. De laatste jaren werd er ook meer meer gerekruteerd op klantvriendelijkheid en dit komt er nu uit bij de 

enquete. Daarnaast komt men ook voor de nieuwigheden. Op zowel kantvriendelijkheid als activiteiten wil de 

bibliotheek blijven investeren. Of een opening op zondagochtend, tijdens de rommelmarkt, nieuwe bezoekers gaat 

aanbrengen, is nog maar een vraag. Af en toe wordt er een boekenverkoop gehouden op zondagvoormiddag en dit 

bracht in het verleden weinig extra bezoekers/leden op. Men wil daarom inzetten op kinderen-, jongeren- en 

scholenwerking waar men elk jaar een specifiek geboortejaar uitnodigt om naar de bib te komen en zo interesse bij 

hen opwekt om terug te komen. 

Kim Heylen vult aan dat er geïnvesteerd is, en dit dat de bibliotheek dit in de toekomst wil blijven doen, in 

zichtbaarheid van de werknemers. Zo dragen alle medewerkers hun lanyard van Stad Turnhout en wordt er 

regelmatig tussen de boekengangen gelopen om makkelijk aanspreekbaar te zijn. Daarnaast willen zij zich ook 

toespitsen op de anderstalige nieuwkomers en hen met de werking van onze bibliotheek in contact laten komen. 

Hannes Anaf vraagt hoe de bezoekers geteld worden. 

Nico Verhoeven antwoordt dat bezoekers geteld worden door het telsysteem aan de ingang van de bib. 

Hannes Anaf geeft zijn bekommernis over de openingsuren. Leden die naar de bib komen zijn tevreden over de 

openingsuren, maar hij vraagt zich af of de niet-leden ook tevreden zijn. Hij geeft de opmerking dat bij zo’n 

boekenverkoop op zondagvoormiddag het leek alsof je niet verder kon, naar de bib, dan de boeken in de hal. 

Nico Verhoeven geeft mee dit te zullen meenemen naar volgende boekenverkoop. 

Jeff Dierckx geeft een pluim aan de bibliotheek, want hij neemt vaak bezoekers van buiten Turnhout mee om de bib 

te tonen. Er is zelfs een mogelijkheid om te blijven “plakken”. Hij vraagt naar de vergelijking van het aantal leden 

t.o.v. de vorige locatie. 

Kim Heylen beaamt dat mensen echt “blijven plakken” en komen kijken naar de infrastructuur. Ze geeft ook mee dat 

de bibliotheek een groei heeft gemaakt van een 1000 tal leden t.o.v. de vorige locatie. 

Jan Van Otten vult aan dat men bij het aantal bezoekers al boven het streefdoel van 150 000 bezoekers per jaar zit. 

Het streefdoel voor leden is nog niet behaald. 

Kim Heylen vult aan dat we nu aan 190 000 bezoekers komen voor 2022. Daarnaast wordt het doel voor het aantal 

leden pas geëvalueerd in 2024.  
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Achraf El Yakhloufi geeft aan zelf gebruik te hebben gemaakt van de bibliotheek om te kunnen studeren en dat het 

toen steeds drukbevolkt was. Hij vraagt naar de evolutie van studenten tijdens de blokperiodes en of het hier nog 

steeds volloopt tijdens die periodes. 

Nico Verhoeven antwoordt dat doorheen het jaar veel jongeren naar de bibliotheek komen om te studeren, maar ook 

veel werkende mensen hun weg vinden. Tijdens de blokperiodes is het gezellig druk, maar er is telkens nog wel een 

plaatsje vrij. Hij geeft mee dat het nog maar 1 keer gebeurd is dat alle plekken volzet waren. 

Koen De Busser vraagt of er ook senioren betrokken worden in de werking van de bibliotheek. 

Nico Verhoeven geeft mee dat er een goede werking is met de flatjes. Zij bezitten een bibliotheek en deze wordt 

regelmatig voorzien van nieuwe boeken. Daarnaast werken zij ook met een aantal vrijwilligers die specifieke vragen 

naar boeken doorgeven naar senioren. Daarnaast kunnen verenigingen ook gebruik maken van da zalen de 

bibliotheek, via de “zalenzoeker” en worden specifiek seniorenverenigingen aangesproken over de mogelijkheden 

hiervan. 

Uit het publiek wordt gevraagd naar de grootte van de collectie en naar de verhouding tussen de fysieke collectie en 

de digitale collectie. 

Nico Verhoeven geeft mee dat het e-boeken verhaal een moeilijke doorstart vindt, omdat er veel minder e-boeken 

zijn en lezers nog altijd graag een fysiek boek vasthebben. 

Jan Van Otten geeft aan dat de cijfers in het verslag zullen toegevoegd worden. 

 

Cijfers collectie bibliotheek: 

De jeugdcollectie: Aantal 16.453 

De jongerencollectie: Aantal 2224 

Nederlandstalige fictie: Aantal 18.666 

Vreemdtalige fictie: Aantal: 3774 

Non-fictie: Aantal 31.063 

Strips, manga, graphic novels:  

• Aantal collectie volwassenen: 6978 

• Aantal collectie jeugd: 3294 

Muziek: Aantal 7817 

Bladmuziek: Aantal 2429 

Digitale collectie: Aantal circa 20.000 

 

 
 

7. Gemeentereglement betreffende de toekenning van een premie ter preventie van diefstal in 

woningen 

 

Toelichting 

Om de inwoners van Turnhout te motiveren om hun woning volledig te beveiligen, keren we een premie uit. De 

gemeenteraad keurt de wijziging van het gemeentereglement inzake de toekenning van de preventiepremie goed. 

 

Notulen 

Aan de hand van de ppt geven Bart Geuens en Els Maes, na inleiding van Jan Van Otten, toelichting bij dit punt. 

 
Uit het publiek wordt gevraagd waar men de brochure kunnen krijgen. 

Bart Geuens antwoordt dat de brochure te krijgen is bij de dienst Preventie. De grote lijnen van de brochure zijn nog 

hetzelfde, maar deze brochure dateert van 8 jaar geleden. Ook nieuwbouwers krijgen deze brochure mee wanneer 

zij hun bouwplannen komen aangeven. 

 

 
 

8. Beleidsplan Musea Turnhout 2024-2028: toelichting 
 
Toelichting 
Aan de gemeenteraad wordt gevraagd goedkeuring te hechten aan het Beleidsplan 2024-2028 van Musea Turnhout 
in het kader van het cultureelerfgoeddecreet en aan de aanvraag (vóór 15/01/2023) van de bijhorende Vlaamse 
werkingssubsidie voor 2024-2028. 
 
Notulen 
Aan de hand van de ppt geeft Elke Grommen toelichting bij dit punt. 

 

Jan Van Steenbergen vraagt van waar het budget voor het beleidsplan juist komt. 

Elke Grommen geeft aan dat dit voornamelijk komt vanuit Stad Turnhout en deze budgetten voorzien zijn. 
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Ben Croon vult aan dat men 13% vanuit Vlaanderen hoopt te krijgen. Dit is een redelijk bedrag. 

Jan Van Steenbergen haalt de 50% in groei van bezoekers aan en vraagt hoe de musea dit wil realiseren. 

Elke Grommen geeft mee dat dit nog niet specifiek is. Ze geeft aan dat bij feestjaren, zoals 2012 en 50 jaar 

Speelkaartenmuseum, er een piek aan bezoekers werd genoteerd, maar dat er nadien een serieuze terugval was. 

De musea wil daarom investeren in (terugkomend) schoolpubliek. Sinds de censuurtentoonstelling komen veel 

scholen en ze blijven terugkomen. 

Jan Van Steenbergen haalt aan om eens samen te zitten met de bibliotheek, omdat zij hun doel in groei overstegen 

hebben. 

Elke Grommen geeft mee dat het zeker een goed idee is om samen te zitten. Wanneer scholen van buiten Turnhout 

komen, maken sommigen al de combinatie musea en bibliotheek. Dit kan in de toekomst meer aangehaald worden. 

Reccino Van Lommel vraagt of er is nagedacht over het plan wanneer de subsidies niet (helemaal) gegeven worden. 

Astrid Wittebolle antwoordt dat, t.o.v. andere gemeentes en hun musea niet super veel gevraagd wordt. Wanneer er 

subsidies ontvangen worden, zal er moeten bekeken worden welke stappen er kunnen/zullen worden uitgevoerd. 

Reccino Van Lommel vraagt wanneer er uitsluitsel gegeven wordt over deze subsidies. 

Elke Grommen geeft mee dat het pre-advies voor de zomer valt, maar het echte advies pas na de zomer 

meegedeeld wordt. Dus kortbij het begin van de volgende beleidsperiode. 

 

 
 

9. Subsidiereglement buurt en wijk 2023 

 

Toelichting 

Het subsidiereglement voor buurtwerken bedraagt 25 000 euro voor 2022. Dit bedrag wordt verdeeld onder de 

buurtwerken die een geldig dossier indienen en voldoen aan de voorwaarden. Er komt ook een herhaling van de 

extra premie om buurtwerken te stimuleren extra inspanningen te leveren voor het bereiken van mensen en 

doelgroepen die zij anders moeilijk bereiken. De voorwaarden werden besproken op de Buurtraad van 10/11/2022. 

 

Notulen 

Aan de hand van de ppt geeft Jan Van Otten toelichting bij dit punt. 

 

Reccino Van Lommel vraagt naar het onderhoudsbudget voor kapellen en nissen en of herstellingen ook vergoed 

kunnen worden. 

Astrid Wittebolle geeft aan dat dit bij het punt “Reglement voor het verlenen van subsidie voor het restaureren en 

onderhouden van niet-beschermd onroerend klein religieus erfgoed” besproken wordt. 

 

 
 

10. De Buurtmakerij - aanpassing reglement buurtcheques 
 
Notulen 
Aan de hand van de ppt geeft Jan Van Otten toelichting bij dit punt. 

 

Reccino Van Lommel vraagt of in het verleden de vraag naar cheques groter was dan het aanbod. 
Jan Van Otten bevestigt dit. De betrokkenheid van de burgers is hoog en de kosten voor hen stijgen ook. Daarom is 
er gekozen om het aanbod te verhogen naar 30. 
Reccino Van Lommel vraagt of 30 genoeg zou zijn. 
Jan Van Otten geeft aan dit te hopen. 
 

 
 

11. Reglement voor het verlenen van subsidie voor het restaureren en onderhouden van niet-
beschermd onroerend klein religieus erfgoed 

 

Toelichting 
Op basis van de aanbevelingen in het beleids- en beheersplan "kapellen en nissen te Turnhout" opgesteld door 
Erfgoed Noorderkempen in opdracht van Stad Turnhout werd een subsidiereglement uitgewerkt voor het restaureren 
en onderhouden van niet-beschermd klein religieus erfgoed in de beleidsperiode 2023-2025. Het betreft dan kleine 
betreedbare kapellen, pijlerkapellen, kastkapellen, standbeelden, kruisen, calvariebergen, mariagrotten, religieuze 
gevelornamenten (gevelniskapellen, gevelbeelden), op het grondgebied van Turnhout die niet beschermd zijn op 
basis van het Decreet van 12 juli 2013 betreffende het onroerend erfgoed. De basis voor het toekennen van de 
maximale premie vormt de inventaris van niet-beschermd onroerend klein religieus erfgoed opgesteld door de 
intergemeentelijke onroerend erfgoeddienst (IOED). 
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Notulen 
Aan de hand van de ppt geeft Bart Sas toelichting bij dit punt. 

 

Reccino Van Lommel geeft mee dat dit onderwerp al regelmatig onder de aandacht werd gebracht en vragen 

hebben gesteld. Hij heeft het gevoel dat het de goede richting uit gaat.  

Koen De Busser vraagt naar het argument waarom de kapel in Zevendonk niet mee opgenomen is. 

Bart Sas geeft mee dat er 3 kapellen zijn waar “niemand” naar om kijkt en het advies was dat het subsidiereglement 

hier niets aan zouden veranderen. Vanuit de Stad moeten meer mensen samen gebracht worden om ook voor deze 

kapelen te zorgen.  

Koen De Busser vraagt of er verenigingen, zoals bijvoorbeeld de Seniorenraad, gevraagd zijn om hier aan mee te 

helpen. 

Bart Sas geeft mee dat hierover gesproken is met de schepen, maar dat er nog niets specifiek op tafel ligt. De eerste 

actie is dit subsidiereglement in de hoop dat vrijwilligers zich voor die kapellen aanmelden. 

 

 
 

12. Toelichting wijziging huishoudelijk reglement Bibliotheek & Archief Turnhout 

 

Toelichting 

De gemeenteraad wordt gevraagd het gewijzigde huishoudelijk reglement van Bibliotheek & Archief Turnhout goed 

te keuren. 

 

Notulen  

Aan de hand van de ppt geeft Nico Verhoeven, na inleiding van Jan Van Otten, toelichting bij dit punt. 

 

Jan Van Otten vult aan dat er 4 vervangers worden aangeduid voor het beheerdersorgaan. Dit punt staat ook mee 

op de gemeenteraad. 

 

 
 

13. Punten agenda Gemeenteraad en Raad Maatschappelijk Welzijn 

 

 
 

14. Uit het college 

 

 
 

Lise Luyts 

Commissiesecretaris 

 


